
Referat fra bestyrelsesmøde den 24.02.2022, kl. 19.00 på Charly’s Café 

 

Deltagere: Sebastian Schaper, Rusty Seltz (online), Freddy Sunesen, Knud Jeppesen, 

Mette Gravgaard, Tobias Olesen 

Afbud: Thomas Andersen (syg) 

 

Dagsorden: 

 

1. Drøftelse af den nye situation 
     Forløbet af situationen omkring Sørens medlemskab af bestyrelsen blev      
     gennemgået og drøftet.  
 
2. Ny konstituering samt aftale ift. udvalgsposter 
     Formand:                Sebastian Schaper 
     Næstformand:       Thomas Andersen 
     Sekretær:                Mette Gravgaard 
     Kasserer:                 Freddy Sunesen 
 
     Match/Turneringsudvalg:  Sebastian Schaper, Søren Vinther, Karen Margrethe      
                                                    Østergaard og John Clausen 
 
     Juniorudvalg:                       Tobias Olesen, Søren Vinther 
 
     Frivillighedsudvalg:             Rusty Seltz, Kirsten Trankjær  
 
     Sponsorudvalg:                    Thomas Andersen, Bent Brodersen og John Clausen 
 
     Kommunikation- og PR:     Sebastian Schaper, Mette Gravgaard, Finn Jacobsen  
                                                     og Kirsten Leth 
 
     Baneudvalg:                        Rusty Seltz, Olav Middelhede, Steven Lodberg og  
                                                   Gunnar Frandsen 
 
     Begynderudvalg:                Mette Gravgaard, Knud Jeppesen og Niels Thomsen 
 
     Elite/Regionsudvalg:          Tobias Olesen, Rusty Seltz, Siegfred Husted 
 
     Regel/Handicapudvalg:     Thomas Andersen og John Clausen 
      
3. Drøftelse af generalforsamlingens forløb 
     Det blev bragt op, at GF kunne gøres lidt mere dynamisk i sin form. Dette drøftes     
     på et kommende bestyrelsesmøde.  
 
     



 
4. Fastsættelse af datoer til de kommende bestyrelsesmøder for 2022 
      
     09.03.22 klokken 19.00 
      
     06.04.22 klokken 19.00 
      
     11.05.22 klokken 19.00 
      
     16.06.22 klokken 19.00 (efterårets mødedatoer fastsættes på dette møde) 
 
5. Evt.  
     Der blev drøftet, hvilken farve de nye klubtrøjer skal have. Valget faldt på blå. 
 
     DGU’s repræsentantskabsmøde:  Freddy deltager eventuelt 
 
     Der blev aftalt intromøder mellem de nye og de ”gamle” bestyrelsesmedlemmer  
     omkring deres udvalgsarbejde.   
    
 
 
 
            
 


